
Adunarta generală dela 15 Decembre 1905 

Şedinţa se deschide la ora 9 1/ 4 Eeara sub preşedenţia D-lui 
D. Yarca, vicepreşedinte. 

Se citeşte sumarul Adunării generale dela 4 Decembre .1905,. 
şi se aprobă. 

e procede la votarea de membri noi. Votanţi 100 mem-· 
bri voturi anulate 6, din cauză că în plicurile pentru buletinele 
de admitere s'au găsit voturi pentru alegere de membri în 
Comitet. 

Au întrunit D-l Şerban Ghica 94 voturi 
> > > O. Grigorescu 94 » 
„ > » L Trofin 94 » 

» » » Luciu Pomponiu 93 » 

> > > 1'oma Gâlcă 93 » 

> '1> > Al. Eliescu Văt&1nanu 93 » 

> » > L Iiâlăceanu, 92 )) 

» » > Victor Ion escii · 92 )) 

> " '1> H Pascalovici 66 )) 

lntrunind toţi mai mult de 2/ 3 din numărul voturilor ex
primate, D-l Yarca îi proclamă membri ai Societăţei. 

D-l L Ionescu citeşte darea de seamă despre mersul So-· 
cietăţei în anul 1905. 

D-l P. IUescu întreabă comitetul, dacă în conformitate cu 
articolele I, III, V din testamentul lui Yorceanu, Societatea s'a 
interesat . de modul cum Eforia a întrebuinţat fondul lăsat ei 
de către Spiridon Yorceanu. Acel fond are o anumită destina
ţiune şi Societate.a e obligată prin t estament de a priveghea la 
exacta şi conştiincioasa îndeplinire a dispoziţiunilor testamentare. 

D-l Yarca spune că nu ştie dacă D-l Preşedinte, care lip
seşte fiind bolnav, a făcut vre-un demers în această direcţiune. 
D-sa însă asigură pe D-l Iliescu că ne vom interesa de această. 

chestiune. 
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D-l fliescu se declară mulţumit. 
D-l Yarca pune la vot ca din excendentul anului curent 

să se cumpere efecte pentru 6000 lei şi se aprobă. 
Adunarea votează descărcarea comitetului cerută · de art . 

.32 din statute. 
Se procede la despoierea scrutinului pentru alegerea a 

7 membri în comitet. Votaţi 120 membri. Voturi anulate 11, 
din cauză că în plicuri s'au găsit buletine pentru admitere de 
membri noi, iar pe unele buletine erau votanţi mai mult de 7 
membri, sau chiar toţi. Rămân astfel 109 voturi bine exprimate . 

• Au întrunit D-l Al. Cottescu 108 voturi 
» » » M. Rornniceanu 92 » 

» » » E. Radu 90 » 

» » » N. Zanne 87 » 

» » » Gr. Cctsimir 80 » 

» » >> V Voiculescu 64 » 

» » « I D. Teodor 54 » 

Pe care D-l Yarca îi proclamă membri ai comitetului, pe 
3 ani, conform statutelor. Au mai întrunit voturi şi D-nii V. 
Pleşoianu, T. Constantinescu, C. Răileanu, Şt. Cristodulo, P. Ili
escu, D. Tacu, H. Marin, C. Guran, E. Miclescu, A. Beleş, A. Di
mitrescu, N. Cucu. 

Şedinţa se ridică la ora 11. 
Aprobată în şedinţa Adunărei generale din 30 Aprilie 1906. 

p. Preşedinte, GR. CASIMIR 

Secretar, Ioan D. Teodor 

.Şedinţa Comt'tetului de.la · II Aprilie z906 

Şedinţa se deschide la ora 9.45 seara . sub preşedenţia 
D-lui Al. Cottescu. Prezenţi sunt D-nii Gr. Casimir, V. Cristesci~, 
N. <lallea, A. Ioachimescu, I Ionescu, I Teodor ~i V Vofoulescu, 
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Se citeşte procesul verbal al şedinţei dela 23 Martie şi 

se aprobă. 
Se admit ca membri noi D-nii Ghircoiaşiu V. şi Popovici 

D . .L D-l Pr~edinte dă citire diferitelor telegrame date .şi pri-· 
mite cu ocazia excursiunei în Bulgaria. 

Comitetul hotăreşte ca deficitul, rămas în urma acestei 
excursiuni, de lei . 561.10 să se acopere de către Societate ; în 
această sumă se cuprinde coroana depusă la Plevna şi plata 
telegramelor ce s'au dat în timpul excursiunei; precum şi costul 
cartonării colecţiei Buletinului ce s'a oferit Societăţii inginerilor 
şi arhitecţilor bulgari. 

Se discută apoi asupra programului pentru primirea mem
brilor Societăţii inginerilor şi arhitecţilor bulgari. 

Comitetul decide ca Buletinul pe Aprilie, în care se va face 
darea de seamă a excursiunei în Bulgaria, să se imprime cu 150 
exemplare mai mult ca de obiceiu, spre a se trimite în Bulgaria 
şi la toate ziarele. 

Şedinţa se ridică la ora 11. 
Aprobată în şedinţa comitetUlui dela 30 Aprilie. 

p. Preşedinte, GR. CASIMIR 

Secretar, Ioan D. Teodor 

Şedinţa Comitetului dela 30 Aprilie z906 

Şedinţa se deschide la ora 21/ 2 p. m., sub preşedenţia D-lui 
Gr. Casimir, vice-preşedinte. 

Prezenţi sunt D-nii V Cristescu, N. Gallea, M Gaicu, L 
Ionescu, I Teodor şi V. Voiculescu. 

Se citeşte procesul verbal al şedinţei dela 11 Aprilie a. c., 
~i se aprobă. 
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Trecându-se la ordinea zilei, se admit ca membri noi D-nii 
Ftorinescu Paul, Johnson Mihail, Mihăilescii Gh., Sterian I 

Nemai fiind nimic la ordinea zilei, şedinţa se ridică la 
ora 3 p. m. 

Aprobată în şedinţa Comitetului dela 10 Mai 1906. 

Preşedinte, AL. COTTESCU 

Secretar, I. Ionescu 

Şedinţa Comitetului dela IO Mai u;o6 

Şedinţa se deschide la ora 3 •/2 p. m., sub preşedenţia d-lui 
Al. Cottescu. Prezenţi d-nii Gr. Casimir, V. Cristescu, N. Gallea 
L Ionescu, A. Saligny, I Teodor ~i V Voicidescu. 

· D-l Pr~edinte, înainte de a intra în ordinea zilei, spune că 
se simte fericit că la această şedinţă extraordinară poate să fe
licite în numele Societăţii pe d-l Anghel Saligny pentru înalta 
distincţiune ce i-a acordat M. S. Regele, cu ocaziunea înfiinţării 

noului ordin «Carol I». Prin aceasta M. S. Regele l'a recunoscut 
ca unul din cei mai de valoare fii ai ţării, _căreia i-a adus ser
vicii importante. De distincţiunea aceasta d-l Preşedinte se bu
cură, nu numai ca bun şi vechiu prietin al d-lui A. Saligny, 
dar şi ca inginer, căci ea se resfrânge asupra întregului corp 
tecnic. 

Membrii prezenţi felicită pe D-l A. Saligny, cărora d-sa le 
mulţumeşte pentru această neaşteptată şi plăcută manifestaţie 

de simpatie. 
D-l Pre~edinte spune că această şedinţă extraordinară este 

motivată de împrejurarea de a ne înţelege asupra delegaţiunei 
care urmează să fie primită la Palat în ziua de 13 Mai a. c., 
pentru a felicita pe Majestăţile Lor cu ocaziunea jubileului de 
40 de ani de domnie. D-sa crede că comitetul, care reprezintă 
Societatea, trebue să se ducă în întregime. 
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D-l A. Saligny susţine această părere. 
D-l Gr. Oasimir spune că din cei 21 membri ai comitetu

lui sunt mulţi care lipsesc din Capitală, iar alţii riu pot veni. 
D-sa propune ca pe lângă membrii comitetului să . se invite şi 

alţi membrii ai Societăţii. 
D-l V Voiculescu e de aceiaşi părere. 
D-l Saligny spune că se poate admite până la 25 persoane 

in total. E de părere a se lua o normă la admitere, spre a nu 
se da loc la nemulţumiri. D-sa propune a se invita D-nii Ins
pectori Generali , membri ai Societăţij. 

D-l Ionescu I cere a so invita şi dintre membrii de altă 
specialitate ca mili tari, antreprenori, profesori universitari, in
dustriali. 

Se decide a se invita ş i dintre aceştia, şi ca întrunirea de-
1 gaţiunei să e facă la Palat Sâmbătă 13 Mai la ora 2 p. m., 
la ora 211~ fiind fixată primirea. 

Delegaţiunea s'a compus din următoarele persoane 1): D-nii 
Inspectori G n i·ali E. Miclescu, 'I'. Dragii, Se. Ottolescu, H JJfarin, 
Al. JJfar~, G. Panciit, D-1 general O. Brătianu, D-nii ingineri şefi 
.N. Ou.cu, i O. 1liJJu1Jni~teanu şi D-nii membrii ai comitetului 
Al. Cotlescu, E. Balaban, V Brătianu, Gr. Oasiniir, V. Cristescu, 
li. Gallea, t. Gheor9hiu, I Ionescu, Al. Perieţeanu, A. Saligny, 
I 1'eodor, V. Voiculescu,, N. Zane. 

Şedinţa se ridică la ora 4. 
Aprobată în ş dinţa comitetului dela 29 Mai 1906. 

Preşedinte, AL. COTTESCU 

Secretar, I. Ionescu 

1) Mulţi din cei invitaţi nu au putut veni, unii făcând parte din alte 
Societăţ~ care a fost primite la Palat la aceiaşi oră. 

https://biblioteca-digitala.ro


